
Protokół nr 47/22 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 23 sierpnia 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Franciszek Frohlke - Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Dobrzański - członek Komisji 

3. Andrzej Marach - członek Komisji (nieobecny) 

4. Jan Król - członek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek komisji 

6. Krzysztof Szymanowicz - członek komisji (nieobecny) 

(załącznik nr 1 - lista obecności) 

Przewodniczący Komisji Franciszek Frohlke otworzył posiedzenie o godz. 10.00. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad i zapytał czy są do niego uwagi. Radni 

zaakceptowali porządek obrad jednogłośnie. 

Porządek obrad: 

1. Informacja na temat realizacji inwestycji w obiektach oświatowych. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Ad.l. 

W tym punkcie o zabranie głosu Przewodniczący poprosił Dyrektor Wydziału Edukacji, 

(...) Lidię Sokulską-Tłok. 



Na początek Dyrektor poinformowała radnych o remontach, które miały miejsce na 

terenie Liceum Ogólnokształcącego w Sępólnie. W placówce wybudowano tzw. mini 

park, gdzie wszystkie prace wykonano bezkosztowo przy udziale pracowników szkoły i 

rodziców. Wyremontowano również tzw. mały hol przy sali gimnastycznej. 

Najważniejsze prace dotyczyły budowy boiska wielofunkcyjnego i remontu sali 

gimnastycznej. Prace te znacznie unowocześniły infrastrukturę sportową placówki. 

Jeśli chodzi o prace remontowe przeprowadzone na terenie CKZiU w Więcborku, to m.in. 

odnowiono część korytarza w piwnicy, wymalowano 7 pokoi w internacie, wykonano 

instalację elektryczną do podłączenia 19 zestawów komputerowych. Remont internatu 

podyktowany został bardzo dużym naborem uczniów do klas pierwszych. 

W Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Sępólnie Kraj. w roku bieżącym wykonano 

następujące prace remontowe: adaptacja magazynu przy sali gimnastycznej na pracownię 

mechatroniczną, adaptacja pomieszczenia magazynowego na małą klasę przy sali 

gimnastycznej, adaptacja archiwum na gabinet dla psychologa szkolnego, malowanie 

szatni. 

Małe prace remontowe poczyniono w Liceum Ogólnokształcącym w Więcborku, gdzie 

odmalowano dwie klasy lekcyjne. 

Na terenie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego wymieniono grzejniki i 

instalację elektryczną wraz z lampami, obniżono sufit, założono kasetony, odświeżono 

ściany. 

Obecna na posiedzeniu Komisji Inspektor ds. Opracowywania i Koordynowania 

Projektów Unijnych Dorota Szymańczak przybliżyła tematykę związaną z 

najważniejszymi pracami na terenie LO w Sępólnie. Pierwsza to inwestycja o nazwie 

„Budowa zespołu boisk sportowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą". W ramach prac 

wykonano kompleks z boiskiem wielofunkcyjnym, w którego skład weszły: boisko do 

piłki nożnej, piłki ręcznej, tenisa ziemnego, bieżni, skoczni w dal i siłowni zewnętrznej. 

Dzięki drugiemu zadaniu o nazwie „Przebudowa i modernizacja infrastruktury sportowej 

- remont sali gimnastycznej" zmieniono podłogę na sali, dokonano renowacji drabinek, 

wymieniono oświetlenie. Jak stwierdziła Dorota Szymańczak na początku powiat miał 



problemy z wykonawcą robót, który nie dotrzymał terminów zawartych w umowie. W 

związku z tym powiat walczy w sądzie o zapłatę przez firmę kary umownej. Same 

inwestycje ulegały modyfikacjom w trakcie przeprowadzania poszczególnych prac. Nowy 

wykonawca nie stwarzał żadnych problemów a sama inwestycja została wykonana przed 

terminem. Jeśli chodzi o prace poczynione na sali gimnastycznej, to przede wszystkim 

zniwelowano nieprzyjemny zapach pochodzący z podłogi, położono nowy parkiet, 

zamontowano nową wentylację, instalację elektryczną, odrestaurowano drabinki 

gimnastyczne, zakupiono nowe kosze. Ponadto zainwestowano w wykładzinę do 

zabezpieczenia nowej posadzki. Jeśli chodzi o prace związane z boiskiem 

wielofunkcyjnym, to wybudowano boisko do piłki nożnej, piłki ręcznej, tenisa ziemnego, 

bieżnię, skocznię w dal i siłownię zewnętrzną. Ponadto zainstalowane zostało nowe 

oświetlenie i monitoring, żeby z boiska można było korzystać w godzinach 

pozalekcyjnych. 

Przewodniczący Komisji Franciszek Fróhlke stwierdził, że z tego co pamięta w skład 

kompleksu miało wchodzić boisko do koszykówki i siatkówki. Tego oczekiwali również 

mieszkańcy. 

Dorota Szymańczak odpowiedziała, że było kilka propozycji umiejscowienia tych boisk. 

Projektanci proponowali, żeby to do kosza znajdowało się w innym miejscu. Niestety 

koszty przewyższały możliwości budżetowe. 

Przewodniczący Komisji zapytał również o sytuację finansową placówek oświatowych 

związanych z ogrzewaniem szkół w sezonie grzewczym. 

Dyrektor Lidia Sokulska-Tlok poinformowała, że Zarząd Powiatu dokonał różnego 

rodzaju symulacji i przesunięć w budżecie tak, żeby środki na ten cel były zabezpieczone. 

Inspektor Dorota Szymańczak dodała, że w nowej perspektywie unijnej będzie 

możliwość wymiany źródeł ciepła w budynkach użyteczności publicznej, jest to jednak 

kwestia kilku lat. W tym przypadku powiat bierze pod uwagę modernizację systemu 

grzewczego na terenie LO w Więcborku. 



Radny Piotr Dobrzański zapytał ilu pracowników gospodarczych jest zatrudnionych w 

LO w Sępólnie, że udało się wykonać tyle prac na terenie szkoły bez dodatkowych 

środków finansowych. 

Lidia Sokulska-Tłok odpowiedziała, że jest dwóch woźnych, ale do prac mocno włączyli 

się rodzice uczniów. 

Franciszek Frohlke zwrócił także uwagę na duży nabór do klas pierwszych w LO w 

Sępólnie. Stwierdził, że działania podjęte przez dyrekcję, pracowników, a także uczniów 

szkoły przyniosły pozytywne efekty. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) dodała, że LO w Sępólnie bardzo intensywnie 

weszło w projekty unijne, a to na pewno też przyciąga młodzież. Dyrektor dodała, że 

nabór do klas pierwszych do tej placówki sprawił, że zostaną utworzone 3 oddziały 

pierwszego rocznika. Do niedawna trzy klasy stanowiły skład całej szkoły. 

Szczegółowe informacje stanowią załączniki nr 2 i 3. 

Ad.2. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz. 11.00. 
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Protokołowała: Prowadzący obrady 
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Anna Kuchna Franciszek Frohlke ;y 


